
 

 

Informacje o Urzędzie Gminy w Kadzidle w tekście łatwym do 

czytania i rozumienia.  

Polska podzielona jest na 16 części zwane województwami.  

Województwa podzielone są na powiaty.  

Powiaty podzielone są na gminy.  

Takie podzielenie Polski nazywamy podziałem terytorialnym.  

Gmina Kadzidło położona jest w województwie mazowieckim, w powiecie 
ostrołęckim.   

Urząd Gminy w Kadzidle, czyli w skrócie Urząd, znajduje się przy ulicy  
Targowej 4. 

Tak wygląda herb Gminy Kadzidło.  

Herb to znak, który różni  daną gminę od innej gminy.  

https://www.minsk-maz.pl/grafika,31220,logo-tekstu-latwego-do-czytania-i-rozumienia-glowa-nad-otwarta-ksiazka-i-podniesiony-w-gore-kciuk-w-gescie-ok.jpg


To jest budynek Urzędu, w którym znajduje się 
także Ośrodek Pomocy Społecznej oraz Zespół 
Obsługi Szkół i Przedszkoli 

 

 

Budynek Urzędu Gminy ma dwa wejścia od strony ulicy Targowej oraz 
jedno wejście z lewej strony budynku oraz jedno wejście z tyłu budynku. 

 

 

 

 

Wejście główne do budynku Urzędu. 

 

 

 

 

Drugie wejście do budynku Urzędu od ulicy 
Targowej. 

 

 

 

 

 



 

 

Wejście do Ośrodka Pomocy Społecznej z lewej 
strony budynku. 

 

 

 

Wejście do budynku Urzędu Gminy z tyłu 
budynku. 

 

 

 

 

Miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych 
zlokalizowane jest przed wejściem głównym 
budynku. Drugie takie miejsce znajduje się na 
parkingu z tyłu budynku. 

 

 

 

 



Punkt obsługi osób z niepełnosprawnościami. 
Punkt wyposażony jest w pętlę indukcyjną dla 
osób słabosłyszących, monitor dotykowy z 
treściami informacyjnymi dla osób ze 
szczególnymi potrzebami, komputer z treściami 
dedykowanymi osobom niesłyszącym, z 
możliwością skorzystania z usług 
profesjonalnego tłumaczenia on-line Polskiego 
Języka Migowego. Ponadto w Urzędzie 
występuje dźwiękowy opis przestrzeni.  

 

 

 

Sekretariat Urzędu Gminy w Kadzidle. 

Znajduje się on na 1 piętrze. 

 

 

 

 

 

 

Wójt jest Kierownikiem Urzędu. Wójtem 
Gminy Kadzidło jest Dariusz Łukaszewski. 

 

 

 

 



 

 

 

Wójtowi w pracy pomagają Sekretarz Gminy, 
Skarbnik Gminy, pracownicy Urzędu Gminy, 
Ośrodka Pomocy Społecznej i Zespołu Obsługi 
Szkół i Przedszkoli. 

 

W Urzędzie Gminy można załatwić wiele 
ważnych i potrzebnych spraw. 

Każdy musi powiedzieć w Urzędzie, czyli zgłosić gdzie mieszka.  

Zgłoszenie tego gdzie się mieszka nazywamy zameldowaniem. 

Każdy z nas może mieć dowód osobisty, obowiązkowo gdy skończy się 18 
lat.  

Dowód osobisty ważny jest 10 lat.  

W Urzędzie  można zgłosić prowadzenie własnej firmy. 

W Urzędzie otrzymasz akt małżeństwa, akt urodzenia. 

W Urzędzie zapłacisz podatki.  

W Urzędzie dostaniesz pozwolenie na wycięcie drzewa.  

Urząd zajmuje się też drogami, ochroną środowiska, zielenią.  

Kontakt z pracownikami Urzędu 

Zapraszamy do Urzędu od poniedziałku do piątku  
w godzinach od 8.00 do 16.00. 

Jeśli chcesz się z nami skontaktować telefonicznie, zadzwoń pod numer  
29 761 80 16. 



Możesz też wysłać e-mail na adres: 

 gmina@kadzidlo.pl 

Aby załatwić sprawy w Urzędzie osoby ze szczególnymi potrzebami 

mogą: 

  napisać pismo i wysłać je na adres: 

Urząd Gminy Kadzidło 

ulica Targowa 4 

07-420 Kadzidło 

 przynieść pismo do Sekretariatu,  
lub punktu obsługi osób z niepełnosprawnościami. 

To miejsca, w których można zostawić pisma, podania i dokumenty. Tutaj 
możesz wziąć specjalne druki, które będą potrzebne do załatwienia 
sprawy w Urzędzie. 

 Możesz napisać pismo i wysłać je za pomocą platformy e-
PUAP: www.epuap.gov.pl. ePUAP to skrót nazwy Elektroniczna 
Platforma Usług Administracji Publicznej. Do tego sposobu trzeba 
mieć Internet i swoje konto na ePUAP. Adres skrytki Urzędu Gminy 
w Kadzidle to: /1415052/SkrytkaESP 

 wysłać faksem 29 761 80 16  

 
 
 
 
 

Poniżej znajdują się najważniejsze informacje o Urzędzie Gminy w 
Kadzidle dla osób głuchoniemych i słabosłyszących (ETR)                             

– film z lektorem języka migowego 
 
 
 

mailto:gmina@kadzidlo.pl
http://www.epuap.gov.pl/


 

>> Film z lektorem języka migowego 

 

 

https://youtu.be/uFlTt5-lMSk
https://youtu.be/uFlTt5-lMSk

